

Title (en)

Shower partition.

Title (de)

Duschabtrennung.

Title (fr)

Séparation pour douche.

Publication

EP 0371247 A1 19900606 (DE)

Application

EP 89119560 A 19891021

Priority

DE 3840122 A 19881129

Abstract (en)

A shower partition contains a door, in particular a door designed as a pivoting leaf (6, 8), and at least two vertically oriented sectional parts (10 to 12). The shower partition is to be constructed from a small number of components and have a high stability and functional reliability. It is proposed that, at their upper end, the sectional parts (10 to 12) be connected directly to one another via a connecting yoke. This connecting yoke (20, 22) exhibits a spacing (23, 25) with respect to the upper edge (14) of the wall element (4) and/or with respect to the upper edge (16, 18) of the pivoting leaf (6, 8). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Duschabtrennung enthält eine insbesondere als Drehflügel (6, 8) ausgebildete Tür und wenigstens zwei vertikal ausgerichtete Profilteile (10 bis 12). Die Duschabtrennung soll aus wenigen Bauteilen aufgebaut sein und eine hohe Stabilität und Funktionssicherheit aufweisen. Es wird vorgeschlagen, daß die Profilteile (10 bis 12) an ihrem oberen Ende über einen Verbindungsbügel (20, 22) direkt miteinander verbunden sind. Dieser Verbindungsbügel ((20, 22) weist zur Oberkante (14) des Wandelements (4) und/oder zur Oberkante (16, 18) des Drehflügels (6, 8) einen Abstand (23, 25) auf.

IPC 1-7

A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/28 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/283 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] WO 8801843 A1 19880324 - BERGMARK NILS R [SE]
- [Y] DE 8530694 U1 19860619
- [A] BE 473680 A

Designated contracting state (EPC)

AT DE GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0371247 A1 19900606; DD 289701 A5 19910508; DE 3840122 A1 19900607; DE 3840122 C2 19920820

DOCDB simple family (application)

EP 89119560 A 19891021; DD 33492889 A 19891128; DE 3840122 A 19881129